
Hjerm Landsbyordning, den 20.10. 2020 

  

      

REFERAT: Bestyrelsesmøde tirsdag den 20.10.2020 kl. 17.00 – 20.00 på Skolen i AULA 

(OP) orienteringspunkt. (DP) debatpunkt. (BP) Beslutningspunkt. 

 

Mødedeltagere: Charlotte, Lone, Nicole, Maria, Jette, Inger, Anders og Vinni 

Fravær: Kristina, Mie, eleverne 
 

1. Orienteringspunkter (OP) 17.00 – 17.45 

➢ Orientering udsendt (VSH/AJA) 

➢ Elevrådet (Elevrådsformand)  

➢ Personale (Lone/Charlotte) 

➢ Bestyrelsen (Formanden/næstformanden) 

Referat: 

Ledelsen:  

Skolen – mange byggemøder for tiden i forhold til renovering af skolen. Vi er meget tæt på at den gamle vuggestue 

bliver hjemsted for klubben og andre fra Landsbyordningen. Der arbejdes nu på, hvordan eleverne genhuses i 

byggeperioden. Til vinterferien i 2022 håber vi på, at det hele er færdig. 

Der er stadigvæk gang i indstillinger på forskellige børn. 

Lærerne har haft den nye læretidsaftale 20 op at vende. Der bliver ikke ændringer.  

Fravær er indenfor det normale hos personalet. 

Dagtilbuddet – Her er der også gang i indstillingerne på forskellige børn. 

Forældrene er nu kommet delvist ind i dagtilbuddet. Det er gået godt. Hvis smittetrykket stiger igen, kan vi dog være 

nødsaget til at trække ud til lågen igen. Vi gør stadigvæk lige meget ud af håndvask for børn, afspritning af voksne, 

rengøring og opdeling afdelingerne i mellem.  

Vinni er gået i gang med MUS med alt personale. 

Alle børn i dagtilbuddet er nu oprettet i AULA, og vi venter på at blive uddannet i det. Vi regner med, at det er til 

marts, det kommer ud til forældrene. 

 

Personalet fra skolen: Der har været lidt Computer problemstillinger i 3. klasse, hvor der er nogle børn der går på 

”voksen” sider. Derfor får vi SSP ind over 3. klasse til næste år. 

Af og til er der et barn der skal hjem i skoletiden. Det kan smutte, med at sende børn hjem. Vi vil det gerne, men vi 

kan glemme det. 

Det er svært med skolemad, når der er et barn der er syg. Vi kan desværre ikke give den videre til et andet barn (evt. 

lillesøster) i en anden afdeling. Både børn eller lærere kommer kun i deres egen afdeling. 

 

Personale fra dagtilbuddet: Dagplejen – har det godt og de er stadigvæk meget ude. 

Vuggestuen – er i gang med efterårsaktiviteter 

Børnehaven – er ude det meste af tiden 

Vi ønsker os, at stregerne bliver tegnet op i skolegården.  

 

2. Præsentationsrunde, udsat fra sidste møde (DP) 17.45 – 18.15 

- På opfordring en kort præsentation om sig selv og det man brænder for. 

Referat: Udskydes til næste møde 
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3. Økonomien (forventning til året) (OP) AJA 18.15 – 18.40 

- forventninger i forhold til kommende investeringer bl.a. vedr. byggeriet. 

- Afklaring af budget omkring dagtilbuddet, mange refusioner grundet barsel, sygemeld. 

Referat: Forventninger til økonomien ved udgangen af 2020: 

Dagplejen, dagtilbuddet og skolen kommer ud med et rimeligt overskud. 

Frokostordningen giver underskud. 

SFO kommer ud med et lille overskud 

Budgettet bliver godkendt af bestyrelsen. 

 

4. Præsentation af værdiplakater (forslag medsendt) (BP) 18.40 – 19.10 

- Hvad vil vi nu, hvordan skal dette præsenteres for forældrene (Corona in mente)? 

- Skal vi have lavet døre med budskaberne i alle afdelinger? 

Referat: Der bliver besluttet at der skal laves et udvalg til det videre arbejde med værdigrundlaget. Maria og Inger er 

de forældrevalgte. Der kommer også en personale fra skole og en fra dagtilbud med i udvalget. Arbejdsopgaver: 

- Hvordan skal det udbredes til forældrene? Virtuelt, forældremøde, fremlagt af børn, forældre, personale? 

- Skal der laves plakater til nogle døre? 

- Skal der hænges plakater op andet sted? 

 

5. Hvad gør vi med trivselsarrangementer (BP) 19.10 – 19.30 

- Hvordan og hvad kan vi som skole opfordre til at der afholdes af arrangementer? 

- Kan vi på nogen måde lave gode retningslinjer og hvem skal håndhæve om det bliver overholdt? 

Referat: Bestyrelsen laver et udkast på en anbefaling om, hvordan man kan holde trivselsarrangementer i Covid-19 

tiden.  

 

6. Den gode historie 19.30 - 19.45 

Referat: Der kommer en 2-3 sider i Hjerm Posten. 

 

7. EVT 19.45 – 20.00 

 

OBS: Husk portræt-fotografering af de der mangler fra sidste møde (Charlotte og Mie). 

 

 

Punkter til næste møde: 

- Præsentationsrunde 

- Portræt-fotografering af Mie 

- Hvad gør vi med trivselsarrangementer? 

 


